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Protokół Nr LXIII/2022 

z LXIII sesji Rady Miejskiej w Gołdapi odbytej 

w dniu 29 listopada 2022 r. 

 

Obradom przewodniczył Pan Wojciech Hołdyński Przewodniczący Rady Miejskiej w Gołdapi 

Protokołowała: Katarzyna Krusznis 

Godzina rozpoczęcia – 13:00, zakończenia – 16:23 

 

W posiedzeniu wzięło udział 15 radnych. 

 

Obecni: 

 1. Wioletta Anuszkiewicz  

  2. Marian Chmielewski  

       3. Teresa Dzienis  

  4. Wojciech Hołdyński 

       5. Zdzisław Janczuk  

       6. Zbigniew Makarewicz  

       7. Zbigniew Mieruński  

       8. Marian Mioduszewski  

       9. Janina Pietrewicz 

       10. Zofia Syperek 

       11. Monika Wałejko  

       12. Józef Wawrzyn  

  13. Andrzej Tobolski  

   14. Marek Zajączkowski 

   15. Anna Staroszczuk - Luto 

 

 

Porządek posiedzenia 

1. Otwarcie posiedzenia, stwierdzenie prawomocności obrad (kworum) 

2. Przedstawienie porządku posiedzenia 

3. Przyjęcie protokołu sesji z dnia 18.10.2022 r.; 25.10.2022 r. oraz 15.11.2022 r.  

4. Sprawozdanie Burmistrza o pracach w okresie międzysesyjnym 

5. Informacje przewodniczącego obrad o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym 

6. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 

1) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gołdap na lata 2022– 2037 

2) wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Gołdap w 2022 roku 

3) zmieniająca uchwałę w sprawie wprowadzenia zarządzenia poboru opłaty uzdrowiskowej w drodze 

inkasa oraz określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso 

4) przekazania Gminie Olecko zadania publicznego w zakresie nauczania religii Kościoła Bożego  

w Chrystusie 

5) określenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu będącej podstawą do ustalenia zwrotu rodzicom 

kosztów   za przewóz dzieci, młodzieży i uczniów do placówek oświatowych 

6) określenia zasad nabywania, zbywania i obciążania nieruchomości Gminy Gołdap oraz ich 

wydzierżawienia lub wynajmowania na czas oznaczony dłuższy niż trzy lata lub na czas nieoznaczony 

7) miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego w Gołdapi między ulicami: 

Stadionową i Ustronie 

8) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia składu liczbowego komisji stałych Rady Miejskiej w Gołdapi 

w kadencji 2018-2023 

9) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia składu osobowego Komisji Rozwoju Obszarów Wiejskich 

Rady Miejskiej w Gołdapi 

10) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia składu osobowego Komisji Oświaty, Kultury, Kultury 

Fizycznej, Turystyki Rady Miejskiej w Gołdapi 

11) zatwierdzenia planów pracy Komisji Rady Miejskiej w Gołdapi na 2023 rok 

12) rozpatrzenia wniosku z dnia 4 listopada 2022  r. (dot. uwag mieszkańców) 

13) rozpatrzenia wniosku z dnia 4 listopada 2022  r. (dot. Gołdapskiej Strugi) 

7. Zapoznanie się z informacją o realizacji zadań oświatowych w Gminie Gołdap. 
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8. Interpelacje radnych 

9. Zapytania radnych 

10. Zapytania przewodniczących organów wykonawczych jednostek pomocniczych 

11. Wolne wnioski 

12. Zamknięcie sesji 

 

Do pkt 1 

LXIII posiedzenie sesji Rady Miejskiej VIII kadencji 2018-2023 otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej  

Pan Wojciech Hołdyński. Stwierdził, że w sesji uczestniczy 15 radnych, zatem podejmowane decyzje będą 

prawomocne. 

Zgodnie z art. 6 ust. 1 lit. c Ogólnego Rozporządzenia o Ochronie Danych Osobowych (RODO) mówiącym, 

iż przetwarzanie danych jest dopuszczalne, gdy jest niezbędne do wypełnienia obowiązku prawnego ciążącego 

na administratorze (wynikającym z art. 20 ust. 1b ustawy o samorządzie gminnym nakładającym obowiązek 

rejestrowania i udostępniania nagrań audiowizualnych z przebiegu obrad rady gminy), Przewodniczący Rady 

poinformował zgromadzonych, iż przebieg tego posiedzenia będzie w takiej właśnie postaci rejestrowany (wraz 

z wizerunkiem osób uczestniczących w sesji), dopełniając tym samym obowiązku informacyjnego wynikającego 

z art. 13 ust. 1 RODO. 

 

Do pkt 2  

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński zgłosił wniosek formalny w sprawie zmiany porządku posiedzenia 

poprzez zmianę pkt 8 na: „Informacja Burmistrza Gołdapi dotycząca oświadczeń majątkowych pracowników 

Urzędu Miejskiego w Gołdapi oraz kierowników i pracowników jednostek organizacyjnych Gminy Gołdap  

za 2021 rok – uzupełnienie oraz przesunięcie kolejnych pkt. wg numeracji”. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

zmiany porządku posiedzenia poprzez zmianę pkt 8 na: Informacja Burmistrza Gołdapi dotycząca oświadczeń 

majątkowych pracowników Urzędu Miejskiego w Gołdapi oraz kierowników i pracowników jednostek 

organizacyjnych Gminy Gołdap za 2021 rok – uzupełnienie oraz przesunięcie kolejnych pkt wg numeracji  

 

Wyniki głosowania 

ZA:15, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĘ SIĘ:0, BRAK GŁOSU:0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA(15) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk,  

Zbigniew Makarewicz, Zbigniew Mieruński, Marian Mioduszewski, Janina Pietrewicz, Anna Staroszczuk-Luto, 

Zofia Syperek, Andrzej Tobolski, Monika Wałejko, Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński zgłosił wniosek formalny w sprawie zmiany porządku posiedzenia 

poprzez zmianę porządku posiedzenia poprzez dodanie w pkt 6 podpunktu 14) projektu uchwały o treści: 

„pozostawienia petycji z dnia 1 listopada 2022 r. bez rozpatrzenia”. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

zmiany porządku posiedzenia poprzez dodanie w pkt 6 podpunktu 14) projektu uchwały o treści: pozostawienia 

petycji z dnia 1 listopada 2022 r. bez rozpatrzenia  

 

Wyniki głosowania 

ZA:15, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĘ SIĘ:0, BRAK GŁOSU:0, NIEOBECNI:0 

 

Wyniki imienne: 

ZA(15) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk,  

Zbigniew Makarewicz, Zbigniew Mieruński, Marian Mioduszewski, Janina Pietrewicz, Anna Staroszczuk-Luto, 

Zofia Syperek, Andrzej Tobolski, Monika Wałejko, Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 
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Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński zgłosił wniosek formalny w sprawie zmiany porządku posiedzenia 

poprzez zmianę zmiany porządku posiedzenia poprzez dodanie w pkt 6 podpunktu 15) projektu uchwały o treści: 

„rozpatrzenia podania z dnia 22 listopada 2022 r.” 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

zmiany porządku posiedzenia poprzez dodanie w pkt 6 podpunktu 15) projektu uchwały o treści: rozpatrzenia 

podania z dnia 22 listopada 2022 r. 

 

Wyniki głosowania 

ZA:15,PRZECIW:0,WSTRZYMUJĘSIĘ:0,BRAKGŁOSU:0,NIEOBECNI:0 

Wyniki imienne: 

ZA(15) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk,  

Zbigniew Makarewicz, Zbigniew Mieruński, Marian Mioduszewski, Janina Pietrewicz, Anna Staroszczuk-Luto, 

Zofia Syperek, Andrzej Tobolski, Monika Wałejko, Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński powiedział, że w dniu wczorajszym wpłynął wniosek radnego 

Andrzeja Tobolskiego w sprawie członkostwa w Komisji Rewizyjnej, Komisji Skarg, Wniosków i Petycji oraz 

Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego.  

 Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poddał pod głosowanie wniosek w sprawie poddania  

pod głosowanie wprowadzenia do porządku posiedzenia uchwał w sprawie zmiany porządku posiedzenia 

poprzez poddanie pod głosowanie projektów uchwał dotyczących zmiany składu osobowego oraz liczbowego  

w poszczególnych Komisjach wg wniosku radnego. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

poddanie pod głosowanie wprowadzenia do porządku posiedzenia uchwał w sprawie zmiany porządku 

posiedzenia poprzez poddanie pod głosowanie projektów uchwał dotyczących zmiany składu osobowego oraz 

liczbowego w poszczególnych Komisjach wg wniosku radnego 

 

Wyniki głosowania 

ZA:5, PRZECIW:9, WSTRZYMUJĘ SIĘ:1, BRAK GŁOSU:0, NIEOBECNI:0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Wioletta Anuszkiewicz, Zbigniew Makarewicz, Zbigniew Mieruński, Marian Mioduszewski, Andrzej Tobolski 

PRZECIW (9) 

Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk, Janina Pietrewicz,  

Anna Staroszczuk-Luto, Zofia Syperek, Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Monika Wałejko 

 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński  poddał pod głosowanie przyjęcia porządku posiedzenia  

po wprowadzonych zmianach. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia porządku posiedzenia po wprowadzonych zmianach  

Wyniki głosowania 

ZA:15, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĘ SIĘ:0, BRAK GŁOSU:0, NIEOBECNI:0 

Wyniki imienne: 

ZA(15) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk,  

Zbigniew Makarewicz, Zbigniew Mieruński, Marian Mioduszewski, Janina Pietrewicz, Anna Staroszczuk-Luto, 

Zofia Syperek, Andrzej Tobolski, Monika Wałejko, Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 
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Do pkt 3 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński zapytał, czy radni mają uwagi do przesłanego protokołu sesji  

z dnia 18.10.2022 r.  

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu sesji z dnia  

18.10.2022 r.  

W głosowaniu jawnym głosami 13 za, 2 wstrzymujące się  protokół został przyjęty.  

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia protokołu sesji z dnia 18.10.2022 r. 

Wyniki głosowania 

ZA:13, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĘ SIĘ:2, BRAK GŁOSU:0, NIEOBECNI:0 

Wyniki imienne: 

ZA(13) 

Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk, Zbigniew Makarewicz,  

Zbigniew Mieruński, Marian Mioduszewski, Janina Pietrewicz, Anna Staroszczuk-Luto, Zofia Syperek,  

Monika Wałejko, Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Wioletta Anuszkiewicz, Andrzej Tobolski 

 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński ogłosił przerwę ze względu na problem z transmisją – godz. 13:12 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński wznowił obrady - godz. 13:29 

 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński zapytał, czy radni mają uwagi do przesłanego protokołu sesji  

z dnia 25.10.2022 r.  

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu sesji z dnia  

25.10.2022 r.  

W głosowaniu jawnym głosami 11 za, 4 wstrzymujące się protokół został przyjęty.  

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia protokołu sesji z dnia 25.10.2022 r.  

Wyniki głosowania 

ZA:11, PRZECIW:0,WSTRZYMUJĘ SIĘ:4,BRAK GŁOSU:0, NIEOBECNI:0 

Wyniki imienne: 

ZA(11) 

Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk, Marian Mioduszewski,  

Janina Pietrewicz, Anna Staroszczuk-Luto, Zofia Syperek, Monika Wałejko, Józef Wawrzyn,  

Marek Zajączkowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Wioletta Anuszkiewicz, Zbigniew Makarewicz, Zbigniew Mieruński, Andrzej Tobolski 

 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński zapytał, czy radni mają uwagi do przesłanego protokołu sesji  

z dnia 15.11.2022 r.  

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu sesji z dnia  

15.11.2022 r.  

W głosowaniu jawnym głosami 15 za protokół został przyjęty.  

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia protokołu sesji z dnia 15.11.2022 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW:0,WSTRZYMUJĘ SIĘ:0, BRAK GŁOSU:0, NIEOBECNI:0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk,  

Zbigniew Makarewicz, Zbigniew Mieruński, Marian Mioduszewski, Janina Pietrewicz, Anna Staroszczuk-Luto, 
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Zofia Syperek, Andrzej Tobolski, Monika Wałejko, Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

 

Do pkt 4 

Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto przedstawił sprawozdanie o pracach w okresie międzysesyjnym. 

Powiedział, że radnym jak i Regionalnej Izbie Obrachunkowej został przesłany projekt budżetu na 2023 r. Budżet 

na 2023 r. nie zawiera 500+ czyli ok. 20 000 000,00 zł, co wpływa na wskaźniki.  Kolejnym czynnikiem 

wpływającym na projekt budżetu na 2023 r. jest PIT. Od roku 2019 do 2022 r. wpływ będzie niższy  

o 10 000 000,00 zł ze względu na zmiany ustawowe. Obsługa długu będzie dwukrotnie większa ze względu  

na inflację. Gmina Gołdap zajęła 2 miejsce w województwie warmińsko-mazurskim i 16 miejsce w skali kraju  

w kategorii miast powiatowych w rankingu wykorzystania środków UE przez samorządy w latach 2014-2021 

Pisma Samorządu Terytorialnego ,,Wspólnota”. W rankingu posłużono się danymi ze sprawozdań budżetowych 

o faktycznie poniesionych przez jednostki samorządu terytorialnego wydatkach. Zgodnie z danymi 

przedstawionymi przez Wydział Finansów i Realizacji Budżetu Urzędu Miejskiego wartość zrealizowanych 

inwestycji w naszej gminie w latach 2014 - 2021 wyniosła ponad 133 000 000,00 zł. Ponad 99 000 000,00 zł  

to wartość zadań inwestycyjnych z udziałem środków UE, zrealizowanych i w trakcie realizacji, z czego 

66 000 000,00 zł stanowi dofinansowanie z funduszy europejskich. Podziękował wszystkim osobom i instytucjom 

zaangażowanym we wspólne obchody w naszym mieście Narodowego Święta Niepodległości przygotowywane 

przez Dom Kultury w Gołdapi w partnerstwie z 15. Gołdapskim Pułkiem Przeciwlotniczym. W dniu dzisiejszym 

przyjechała część sprzętu w ramach Programu Operacyjnego Polska Cyfrowa na lata 2014-2020. Gmina otrzyma 

dofinansowanie w kwocie prawie 4 000 000,00 zł w ramach programu „Ciepłe mieszkanie”. Gmina w ramach 

projektu rządowego będzie dystrybuować węgiel. 

 

Radny Pan Andrzej Tobolski powiedział, że na ul. 1-go Maja zostały rozpoczęte prace przez wykonawcę, 

który wygrywał zimowe utrzymanie dróg. Zaczął on tam prace ale ich nie kontynuuje. W ramach oszczędności 

jest wyłączane oświetlenie o 22, natomiast ostatnio latarnie paliły się w ciągu dnia. Dodał, że w ostatnim czasie 

burmistrz ponownie przyjechał na rozprawę z prywatnego powództwa do Olecka samochodem służbowym. 

Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto odpowiedział, że inwestycja na ul. 1-go Maja jest inwestycją powiatową 

a włączone latarnie były zapalone w ciągu dnia ze względu na prowadzoną konserwację. Dodał, że pojechał  

do sądu w Olecku samochodem służbowym, gdyż sprawa dotyczy burmistrza i sytuacji zaistniałej podczas sesji 

Rady Miejskiej w Gołdapi.  

Radny Pan Andrzej Tobolski powiedział, że burmistrz od 8 lat wykorzystuje samochód służbowy do celów 

prywatnych i jeździ gdzie tylko chce. Zapytał, czy w Informatorze Burmistrz zawrze informację o wydaniu 

3 000 000,00 zł na obsługę długu. Wg radnego ten wydatek pożera wszelkie pozyskane dotacje.  

Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto odpowiedział, że gdyby nie wyemitowanie obligacji wiele inwestycji 

nie zostałoby wykonanych.  

Radny Pan Andrzej Tobolski powiedział, że duży przedsiębiorca na SSSE inwestuje w Olecku. Z tego  

co słyszał, burmistrz robi utrudnienia dla przedsiębiorców na strefie. Wg radnego, są na to dowody i wyroki sądu.  

Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto odpowiedział, żeby powrócił do źródeł i zastanowił się nad tym co mówi.  

 

Do pkt 5 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński przedstawił informację o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 27 października wiceprzewodniczący Pan Józef Wawrzyn wziął udział w uroczystości  

w jednostce wojskowej na oznaczeniu insygniami Orderu Krzyża Wojskowego grobów poległych i zmarłych 

kawalerów w ramach projektu „Pamięć orderu”. 2 listopada wraz z Józefem Wawrzynem uczestniczył  

w spotkaniu z dostawcą internetu z firmą Nextera, które miało na celu zachęcenie do dalszych inwestycji – 

światłowód na terenie gminy Gołdap. 10 listopada wziął udział w obchodach Święta Niepodległości  

w Przedszkolu Samorządowym Nr 1. O godz. 11:11 wziął udział w 12 sztafecie zorganizowanej przez Centrum 

Wolontariatu, którą poprowadził radny Marian Mioduszewski. Podziękował Dorocie Łasicy i Mirosławowi 

Bobrowskiemu za organizację.  W obchodach Dnia Niepodległości wziął  udział wraz z radni: Janiną Pietrewicz, 

Zofią Syperek, Józefem Wawrzynem w montażu słowno-muzycznym zorganizowanym przed szkołę 

podstawową nr 2. Patriotyczne widowisko zostało zapoczątkowane przez Stefana Piecha i podziękował Pani 

Annie Budzińskiej za kontynuację. Podziękował również dyrektor szkoły podstawowej w Grabowie za konkurs 

wokalny oraz Dyrektor Biblioteki Publicznej Pani Agnieszce Dziobkowskiej za konkurs poetycki z okazji dnia 

niepodległości przy współpracy z Haliną Wojtanis. Wziął udział we  mszy świętej i wieczornych obchodach 

11.11 wraz z radnymi: Teresą Dzienis, Zdzisławem Janczukiem, Zofią Syperek, Janiną Pietrewicz oraz Józefem 

Wawrzynem. 18 listopada wraz z radnym Zdzisławem Janczukiem uczestniczył w konferencji zorganizowanej 

przez Burmistrza Gołdapi oraz zarząd SSSE na temat zasad udzielania wsparcia na obszarze zarządzanym przez 
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SSSE. 18 listopada odbył się europejski dzień zdrowego jedzenia i gotowania w SP 5  w którym wzięła udział 

Janina Pietrewicz wraz z Józefem Wawrzynem. Prawce Komisji w okresie międzysesyjnym: 

Posiedzenie Komisji Rozwoju Obszarów Wiejskich - 27.10.2022 r.  

1. Spotkanie z lekarzami weterynarii – w sprawie pomocy i usług weterynaryjnych dla zwierząt 

gospodarskich;  

2. Informacja na temat podatku rolnego i leśnego 

3. Informacja nt. strefy chronionego krajobrazu i energii odnawialnej na terenie gminy – powiatu 

Posiedzenie Komisji Rewizyjnej -  8.11.2022 r 

Kontrola zamówienia publicznego – „Cyfrowe usługi w zakresie udostępniania informacji 

publicznej Urzędu Miejskiego w Gołdapi” 

Posiedzenie Komisji Rozwoju Obszarów Wiejskich - 10.11.2022 r. 

1. Spotkanie z lekarzami weterynarii - w sprawie pomocy i usług weterynaryjnych dla zwierząt gospodarskich;  

2. Zapoznanie się z funduszem sołeckim na 2023 r. 

3.Opracowanie planu pracy Komisji na rok 2023 r. 

Posiedzenie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji - 14.11.2022 r.  - Rozpatrzenie wniosku z dnia 4 listopada  

2022 r. w sprawie uwag mieszkańców Gołdapi oraz Rozpatrzenie wniosku z dnia 4 listopada 2022 r. w sprawie 

zespołu przyrodniczo – krajobrazowego Gołdapska Struga oraz Rozpatrzenie petycji z dnia 1 listopada 2022 r. 

LXII sesja Rady Miejskiej w Gołdapi - 15.11.2022 r. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: zmian 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gołdap na lata 2022– 2037 wprowadzenia zmian w budżecie Gminy 

Gołdap w 2022 roku. 

Posiedzenie Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego - 15.11.2022 r. Opracowanie planu pracy Komisji na 

rok 2023 r. 

Posiedzenie Komisji Zdrowia, Uzdrowiska, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego - 18.11.2022 r. 

Opracowanie planu pracy Komisji na rok 2023 r. 

Posiedzenie Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Turystyki - 18.11.2022 r. Opracowanie planu pracy 

Komisji na rok 2023 r. 

Wspólne posiedzenie Komisji Rady Miejskiej w Gołdapi - 21.11.2022 r. Przedstawienie projektu uchwały w 

sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gołdap na lata 2023-2040 oraz projektu uchwały 

w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Gołdap na 2023 rok. Omówienie i zaopiniowanie projektów uchwał na 

dzisiejszą sesję oraz zapoznanie się z informacją o realizacji zadań oświatowych w Gminie Gołdap. 

Posiedzenie Komisji Skarg, Wniosków i Petycj - 21.11.2022 r. - Wypracowanie projektów uchwał w sprawach: 

1) rozpatrzenia wniosku z dnia 4 listopada 2022 r. w sprawie uwag mieszkańców Gołdapi 

2) rozpatrzenia wniosku z dnia 4 listopada 2022 r. w sprawie zespołu przyrodniczo – 

krajobrazowego Gołdapska Struga 

3) rozpatrzenia petycji z dnia 1 listopada 2022 r 

Wspólne posiedzenie Komisji Rady Miejskiej w Gołdapi odbędzie się w dniu 25.11.2022 r.  - Projekt uchwały 

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gołdap na lata 2023-2040 oraz projekt uchwały 

w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Gołdap na 2023 rok – opracowanie wniosków Komisji 

Posiedzenie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji - 28.11.2022 r.  

1. Rozpatrzenie podania mieszkańca z dnia 22.11.2022 r. 

2. Przeanalizowanie stanowiska Komisji w sprawie rozpatrzenie petycji z dnia 1 listopada 2022 r. 

 

Do pkt 6 

1) i 2) 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński zwrócił się do Skarbnik Gminy Pani Edyty  Białek o przedstawienie 

projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gołdap na lata 2022–2037 oraz 

wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Gołdap w 2022 roku. 

 

 Skarbnik Gminy Pani Edyta Białek zgłosiła autopoprawki: w rozdziale 75814 „Różne rozliczenia finansowe” 

zwiększa się plan dochodów o kwotę 58 796,00 zł – środki przeznaczone na udzielenie pomocy na rzecz 

obywatelom Ukrainy; w rozdziale 85595 „Pozostała działalność” zwiększa się plan dochodów o kwotę  

3 090,00 zł – środki z przeznaczeniem na wypłatę świadczeń rodzinnych obywatelom Ukrainy; w rozdziale 90026 

„Pozostałe działania związane z gospodarką odpadami” zwiększa się plan dochodów o kwotę 289,33 zł – środki 

wynikające z wpłat mieszkańców w celu realizacji przedsięwzięcia pn, :”Demontaż, zbieranie, transport  

i unieszkodliwianie azbestu z terenu Gminy Gołdap”. Plan dochodów zwiększa się per saldo o kwotę (było 

984.465,12 zł) 1 046 640,45 zł. Zgłosiła również autopoprawkę w proponowanym planie wydatków: w rozdziale 

80195 „Pozostała działalność” zwiększa się plan wydatków o kwotę 58 796,00 zł – środki przeznaczone  

https://bip.goldap.pl/files/files/sesja%20nadzwyczajan%20zmiana%20wpf%2010.11.2022.pdf
https://bip.goldap.pl/files/files/sesja%20nadzwyczajan%20zmiana%20wpf%2010.11.2022.pdf
https://bip.goldap.pl/files/files/sesja%20nadzwyczajna%20zmiana%20bud%C5%BCe.%2010.11.2022.pdf
https://bip.goldap.pl/files/files/sesja%20nadzwyczajna%20zmiana%20bud%C5%BCe.%2010.11.2022.pdf
https://bip.goldap.pl/files/files/2022%20BG%20w%20sprawie%20projektu%20WPF%20na%20lata%202023-2040%281%29.pdf
https://bip.goldap.pl/files/files/Zarz%C4%85dzenie%20Burmistrza%20Go%C5%82dapi%20w%20sprawie%20projektu%20bud%C5%BCetu%20na%202023%20r.-%20%281%29.pdf
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na udzielenie pomocy na rzecz obywatelom Ukrainy ( Szkoła Podstawowa Nr 1 w Gołdapi – 2 922,11 zł, Szkoła 

Podstawowa Nr 2 w Gołdapi – 4 541,60 zł, Szkoła Podstawowa Nr 3 w Gołdapi – 26 731,80 zł, Szkoła 

Podstawowa Nr 5 w Gołdapi – 20 702,39 zł, Przedszkole Samorządowe Nr 1 w Gołdapi – 2 036,10 zł, Dowożenie 

– 1 862,00 zł); w rozdziale 85295 „Pozostała działalność”, w rozdziale 92195 „Pozostała działalność”  

oraz w rozdziale 92604 „Instytucje kultury fizycznej” dokonuje się przesunięcia między rozdziałami i §§ o kwotę  

18 555,28 zł - środki na podstawie złożonego wniosku do Wojewody Warmińsko-Mazurskiego o przyznaniu 

środków przeznaczonych na wypłatę przez gminę rekompensat do źródeł ciepła; w rozdziale 85595 „Pozostała 

działalność” zwiększa się plan wydatków o kwotę 3 090,00 zł – środki z przeznaczeniem na wypłatę świadczeń 

rodzinnych obywatelom Ukrainy; w rozdziale 90026 „Pozostałe działania związane z gospodarką odpadami” 

zwiększa się plan wydatków o kwotę 289,33 zł – są to środki wynikające z wpłat mieszkańców w celu realizacji 

przedsięwzięcia pn. :”Demontaż, zbieranie , transport i unieszkodliwianie azbestu z terenu Gminy Gołdap”. Plan 

wydatków zwiększa się per saldo o kwotę (było 1.945.079,43 zł.) 2 007 254,76 zł. Plan dochodów po zmianach 

wynosi ( było 134.070.192,96 zł) 134.132.368,29 zł. Plan wydatków po zmianach wynosi (było  

148.532.938,96 zł.), 148.595.114,29 zł. Deficyt budżetu po zmianach wynosi 14.687.821,98 zł. Przychody 

budżetu po zmianach wynoszą 17.903.285,40 zł. (zwiększenie o kwotę 960.614,31 zł). Rozchody budżetu 

wynoszą 3.440.539,40 zł. 

 

Wiceprzewodniczący Pan Zbigniew Mieruński zapytał, z czego wynika zwiększenie dochodu w gospodarce 

odpadami komunalnymi zwiększony o 600 000,00 zł.  

Skarbnik Gminy Pani Edyta Białek odpowiedziała, że ze środków, które wpływają z opłat za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi.  

Wiceprzewodniczący Pan Zbigniew Mieruński zapytał, na czym polega w rozdziale 90025 przeznaczenie  

na aktualizację wyrobów azbestowych i zawierających azbest.  

Kierownik Wydziału GPO Pani Beata Kołakowska odpowiedziała, że jest to kwota za aktualizację 

oprogramowania weryfikującego ilość azbestu na terenie gminy Gołdap.  

 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poinformował jak głosowały poszczególne komisje.  

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poddał pod głosowanie przyjęcie projektu uchwały w sprawie 

zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gołdap na lata 2022-2037. 

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono i w głosowaniu jawnym głosami 15 za uchwała została podjęta. 

Głosowano w sprawie: 

zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gołdap na lata 2022– 2037 z autopoprawką. 

Wyniki głosowania 

ZA:15, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĘ SIĘ:0, BRAK GŁOSU:0, NIEOBECNI:0 

Wyniki imienne: 

ZA(15) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk,  

Zbigniew Makarewicz, Zbigniew Mieruński, Marian Mioduszewski, Janina Pietrewicz, Anna Staroszczuk-Luto, 

Zofia Syperek, Andrzej Tobolski, Monika Wałejko, Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

Uchwała Nr LXIII/456/2022 

/w załączeniu/ 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poddał pod głosowanie przyjęcie projektu uchwały w sprawie 

wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Gołdap w 2022 roku. 

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono i w głosowaniu jawnym 15 za uchwała została podjęta. 

Głosowano w sprawie: 

wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Gołdap w 2022 roku z autopoprawką 

Wyniki głosowania 

ZA:15, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĘ SIĘ:0, BRAK GŁOSU:0, NIEOBECNI:0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk,  

Zbigniew Makarewicz, Zbigniew Mieruński, Marian Mioduszewski, Janina Pietrewicz, Anna Staroszczuk-Luto, 

Zofia Syperek, Andrzej Tobolski, Monika Wałejko, Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

 

Uchwała Nr LXIII/457/2022 

/w załączeniu/ 
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3)  

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński zwrócił się do Skarbnik Gminy Pani Edyty  Białek o przedstawienie 

projektu uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie wprowadzenia zarządzenia poboru opłaty uzdrowiskowej  

w drodze inkasa oraz określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

 

Skarbnik Gminy Pani Edyta Białek powiedziała, że projekt uchwały związany jest ze zmianą wykazu 

załącznika nr 1 do ww. uchwały poprzez powołanie nowych inkasentów opłaty uzdrowiskowej i wykreślenie  

z listy inkasentów, którzy zamknęli swoją działalność. 

 Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poinformował jak głosowały komisje.  

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono i w głosowaniu jawnym jednogłośnie 15 za uchwała została podjęta. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmieniająca uchwałę w sprawie wprowadzenia zarządzenia poboru opłaty uzdrowiskowej w drodze inkasa oraz 

określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso.  

 

Wyniki głosowania 

ZA:15, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĘ SIĘ:0, BRAK GŁOSU:0, NIEOBECNI:0 

Wyniki imienne: 

ZA(15) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk,  

Zbigniew Makarewicz, Zbigniew Mieruński, Marian Mioduszewski, Janina Pietrewicz, Anna Staroszczuk-Luto, 

Zofia Syperek, Andrzej Tobolski, Monika Wałejko, Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

Uchwała Nr LXIII/458/2022 

/w załączeniu/ 

4) 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński zwrócił się do Kierownik Wydziału OSS Pani Anny Podciborskiej 

o przedstawienie projektu uchwały w sprawie przekazania Gminie Olecko zadania publicznego w zakresie 

nauczania religii Kościoła Bożego w Chrystusie. 

Kierownik Wydziału OSS Pani Anna Podciborska powiedziała, że do wyłącznej właściwości rady gminy 

należy podejmowanie uchwał w sprawach współdziałania z innymi gminami oraz wydzielanie na ten cel 

odpowiedniego majątku. Zgodnie natomiast z art. 74 tej ustawy gminy mogą zawierać porozumienia 

międzygminne w sprawie powierzenia jednej z nich określonych przez nie zadań publicznych. Na życzenie 

rodziców Gmina Olecko organizuje naukę religii Kościoła Bożego w Chrystusie w pozaszkolnym punkcie 

katechetycznym w Olecku. Gmina Olecko może przejąć realizację zadania publicznego dotyczącego 

organizowania nauki religii Kościoła Bożego w Chrystusie dla uczniów uczęszczających do szkół prowadzonych 

przez Gminę Gołdap. 

 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poinformował jak głosowały komisje.  

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono i w głosowaniu jawnym jednogłośnie 15 za uchwała została podjęta. 

 

Głosowano w sprawie: 

przekazania Gminie Olecko zadania publicznego w zakresie nauczania religii Kościoła Bożego w Chrystusie  

Wyniki głosowania 

ZA:15,PRZECIW:0,WSTRZYMUJĘSIĘ:0,BRAKGŁOSU:0,NIEOBECNI:0 

Wyniki imienne: 

ZA(15) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk,  

Zbigniew Makarewicz, Zbigniew Mieruński, Marian Mioduszewski, Janina Pietrewicz, Anna Staroszczuk-Luto, 

Zofia Syperek, Andrzej Tobolski, Monika Wałejko, Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

    Uchwała Nr LXIII/459/2022 

/w załączeniu/ 

5)  

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński zwrócił się do Kierownik Wydziału OSS Pani Anny Podciborskiej 

o przedstawienie projektu uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie określenia stawki za 1 kilometr przebiegu 

pojazdu będącej podstawą do ustalenia zwrotu rodzicom kosztów za przewóz dzieci, młodzieży i uczniów  

do placówek oświatowych. 
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Kierownik Wydziału OSS Pani Anna Podciborska powiedziała, że Rada Miejska w Gołdapi obowiązana jest 

podjąć uchwałę w sprawie określenia stawki za jeden kilometr przebiegu pojazdu, dla potrzeb zwrotu kosztów 

przewozu dzieci niepełnosprawnych do szkół i placówek oświatowych, jeżeli dowożenie zapewniają rodzice. 

Określa się stawkę za 1 kilometr przebiegu pojazdu będącej podstawą do ustalenia zwrotu rodzicom kosztów  

za przewóz dzieci, młodzieży i uczniów do placówek oświatowych o pojemności skokowej silnika do 900 cm³ - 

0,5214 zł oraz o pojemności skokowej silnika powyżej 900 cm³ - 0,8358 zł. 

Radny pan Andrzej Tobolski powiedział, że uczniowie mieszkający w Kowalkach wykupili bilety miesięczne 

a autobus nie jeździł. Zapytał, czy coś wiadomo o takich sytuacjach.  

Burmistrz Gołdapi Pa Tomasz Luto powiedział, że na sygnały rodziców jest natychmiastowa reakcja.  

Kierownik Wydziału OSS Pani Anna Podciborska odpowiedziała, że gmina Gołdap zakupuje bilety dla dzieci, 

więc może przedstawiona sytuacja dotyczy uczniów szkół ponadpodstawowych, którzy podlegają pod starostwo. 

Zwróciła się o kierowanie bezpośrednio do wydziału takich informacji celem zainterweniowania w danej 

sytuacji.  

 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poinformował jak głosowały komisje.  

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono i w głosowaniu jawnym 15 za uchwała została podjęta. 

 

Głosowano w sprawie: 

określenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu będącej podstawą do ustalenia zwrotu rodzicom kosztów  

za przewóz dzieci, młodzieży i uczniów do placówek oświatowych 

 

Wyniki głosowania 

ZA:15,PRZECIW:0,WSTRZYMUJĘSIĘ:0,BRAKGŁOSU:0,NIEOBECNI:0 

Wyniki imienne: 

ZA(15) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk,  

Zbigniew Makarewicz, Zbigniew Mieruński, Marian Mioduszewski, Janina Pietrewicz, Anna Staroszczuk-Luto, 

Zofia Syperek, Andrzej Tobolski, Monika Wałejko, Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

Uchwała Nr LXIII/460/2022 

/w załączeniu/ 

6) 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński zwrócił się do Kierownik Wydziału GPO Pani Beaty Kołakowskiej 

o przedstawienie projektu uchwały w sprawie określenia zasad nabywania, zbywania i obciążania nieruchomości 

Gminy Gołdap oraz ich wydzierżawienia lub wynajmowania na czas oznaczony dłuższy niż trzy lata lub na czas 

nieoznaczony. 

 

Kierownik Wydziału GPO Pani Beata Kołakowska powiedziała, że podjęcie niniejszej uchwały ma na celu: 

dostosowanie uchwały do obowiązujących przepisów prawa, ustalenie reguł postępowania przy gospodarowaniu 

zasobem komunalnym, doprecyzowanie kompetencji organów gminy w zakresie gospodarowania mieniem.  

W uchwale zostały zawarte zmiany zasad gospodarowania nieruchomościami gminnymi, z uwzględnieniem 

trybu postępowania przy zbywaniu nieruchomości oraz wydzierżawianiu. W szczególności zostały wprowadzone 

zmiany z zakresu udzielania bonifikaty w sprawie sprzedaży lokali komunalnych na rzecz ich najemców. 

Proponowana zmiana dotyczy wykreślenia zapisu w dotychczasowej uchwale w § 6 ust. 2 „W przypadku 

jednoczesnego wykupu mieszkań przez wszystkich najemców w budynku wielolokalowym udziela się każdemu 

nabywcy bonifikaty w wysokości 95% ceny. Zasada ta ma zastosowanie również w przypadku, gdy sprzedawany 

jest ostatni lokal mieszkalny w budynku wielolokalowym”. Wprowadzono zapis, że w przypadku sprzedaży 

lokali komunalnych ich najemcom udziela się bonifikaty w wysokości 50% ceny wyłącznie w budynkach 

wielolokalowych oddanych do użytku przed 2000 rokiem oraz w przypadku domów jednorodzinnych 

(jednolokalowych). Ujednolicono zapisy zbycia nieruchomości na poprawę warunków zagospodarowania 

nieruchomości przyległej. W proponowanym projekcie uchwały doprecyzowano również zasady 

wydzierżawiania nieruchomości gminnych m.in. uprawnienie Burmistrza do zawierania kolejnych umów 

dzierżawy i najmu z dzierżawcami oraz najemcami, a także zasady zawierania umów dzierżawy na czas 

nieoznaczony lub okres powyżej 3 lat nieruchomości lub jej części równej i powyżej 5000 m².  § 10 jest 

rozszerzeniem poprzednich zapisów.  

Radna Pani Wioletta Anuszkiewicz powiedziała, że w wraz z wiceprzewodniczącym Panem Zbigniewem 

Mieruńskim proponowała dostosowanie bonifikaty do wieku budynku – im starszy budynek tym większa 
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bonifikata. Im więcej zostanie sprzedanych mieszkań szczególnie w starych budynkach tym mniej będą 

kosztować budżet gminy ich remonty i utrzymanie. Budynki w których większość mieszkań została sprzedana  

w ramach wspólnoty zostały wyremontowane budynki. 22 marca zostały złożone zapytania do kierownik  

GPO i do dnia dzisiejszego nie było odpowiedzi. Zaproponowała zmianę zapisu w rozdziale 3; §7.1. wysokości 

bonifikaty z 50% na bonifikatę w wysokości 90%. 

Kierownik Wydziału GPO Pani Beata Kołakowska odpowiedziała, że każdy lokal mieszkalny jest wyceniany 

przez rzeczoznawcę biorąc pod uwagę wiele aspektów, więc od tego by nie uzależniała bonifikaty. Sprzedaż 

lokali nie jest zbyt duża nawet przy niskich propozycjach sprzedaży. W tym roku zostały sprzedane 3 lokale,  

w 2021 – 5 lokali a w 2020 – 2 lokale.  

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński powiedział, że niektóre gminy w ogóle nie sprzedają lokali  

ze względu na zachowanie zasobu mieszkaniowego gminy. 

Wiceprzewodniczący Pan Zbigniew Mieruński zapytał, czemu Pani Kierownik GPO nie odpowiedziała  

na pytania przesłane 22 marca. Koszty, które ponosi gmina na remonty mieszkań są duże. W okolicznych 

samorządach bonifikaty wynoszą 85%, 90%.  

Wiceprzewodniczący Pan Zbigniew Mieruński powiedział, że w obowiązującej uchwale można było dostać 

bonifikatę  95% w przypadku wykupu całego budynku, czyli jak wszyscy się dogadali albo wykupu ostatniego 

lokalu w danym budynku. Na ulicy Kościuszki widać gdzie nie funkcjonuje wspólnota mieszkaniowa a gdzie 

funkcjonują wspólnoty mieszkaniowe. Są tam w jednym ciągu diametralnie 2 różne stany budynków. Zdaniem 

radnego w takich przypadkach należy ludziom pomóc, żeby mogli sami zadbać o swój lokal a jako gmina 

wspierać mieszkańców, którzy nie mogą wykupić tych mieszkaniach.  

Kierownik Wydziału GPO Pani Beata Kołakowska odpowiedziała, że zamiarem gminy było wyzbywanie  

się całych budynków mieszkalnych, by nie inwestować w budynki. Nie jest w stanie odpowiedzieć czemu  

nie odpowiedziała na e-mail. 

Radny Marek Zajączkowski opuścił posiedzenie – godz.14:54 

Wiceprzewodniczący Pan Zbigniew Mieruński powiedział, że ten budynek spada z budżetów przez kilka lat, 

gdyż lokatorzy nie są zainteresowani wykupem lokalu a gmina co roku przerzuca remont budynku na kolejne 

lata. Zdaniem radnego, sprzedaż lokali w tym budynku wpłynęłaby pozytywnie na wygląd budynku. 

 Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto powiedział, by całościowo spojrzeć na projekt uchwały i na zasoby 

mieszkaniowe gminy. 

Wiceprzewodniczący Pan Zbigniew Mieruński powiedział, że odpowiedzialność i koszt będzie z czasem 

spadać.  

Wiceprzewodniczący Pan Józef Wawrzyn powiedział, że jest dochód z tych lokali w postaci najmu.  

Radny Marek Zajączkowski wrócił na posiedzenie – godz.14:56 

Radny Pan Andrzej Tobolski opuścił posiedzenie – godz. 14:56 

Radny Pan Zbigniew Makarewicz powiedział, że jak w danym budynku mieszkają 3 rodziny i jak wykupią 

lokale mieszkalne to w przypadku ocieplenia budynku gmina poniesie tylko 25%. Na ul. Dolnej został 

wyremontowany budynek gminny i zamieszkiwane są tam tylko 2 lokale a 4-6 pozostaje nieużytkowanych.  

Radny Pan Andrzej Tobolski wrócił na posiedzenie – godz. 14:58 

Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto powiedział, że niektóre zasoby są bardzo ważne dla gminy i duża ilość 

osób jest w kolejce po mieszkanie.  

Radny Pan Zdzisław Janczuk powiedział, że chętnych do zasobu mieszkaniowego gminy jest bardzo dużo  

i co roku lista się wydłuża.  

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński powiedział, że kolejka o przydział mieszkania jest coraz większa  

i gmina powinna iść w kierunku pozyskiwania mieszkań, remontowania pustostanów. Zakup mieszkań za 10% 

ich wartości jest w dzisiejszych czasach bardzo rewolucyjną ceną.  

Wiceprzewodniczący Pan Zbigniew Mieruński powiedział, że była propozycja rozróżnienia bonifikaty w 

stosunku do wieku budynku. Im nowszy lokal tym niższa bonifikata. Jest zdania, ze sprzedaż starych mieszkań 

z dużą bonifikatą jest zasadna. Burmistrz decyduje o sprzedaży lokalu i jak nie wyrazi zgody, lokal pozostanie 

w zasobach gminy.  

 Radny Pan Andrzej Tobolski powiedział, że burmistrz zapowiadał w obietnicach wyborczych zakup i budowę 

mieszkań. 

 Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto odpowiedział, że kupionych zostało kilka mieszkań i ma nadzieję, że to 

nie koniec.  

 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poddał pod głosowanie propozycję w sprawie zmiany w projekcie 

uchwały zapisu w rozdziale 3; §7.1. wysokości bonifikaty z 50% na bonifikatę w wysokości 90%. 
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Głosowano wniosek w sprawie: 

zmiany w projekcie uchwały zapisu w rozdziale 3; §7.1. wysokości bonifikaty z 50% na bonifikatę w wysokości 

90%.  

Wyniki głosowania 

ZA:4, PRZECIW:10, WSTRZYMUJĘ SIĘ:1, BRAK GŁOSU:0, NIEOBECNI:0 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Wioletta Anuszkiewicz, Zbigniew Makarewicz, Zbigniew Mieruński, Andrzej Tobolski 

PRZECIW (10) 

Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk, Janina Pietrewicz,  

Anna Staroszczuk-Luto, Zofia Syperek, Monika Wałejko, Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Marian Mioduszewski 

 

Kierownik Wydziału GPO Pani Beata Kołakowska zgłosiła autopoprawkę w numeracji paragrafów – 

powtórzenie §7. 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poinformował jak głosowały komisje.  

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono i w głosowaniu jawnym 10 za, 1 przeciw, 4 wstrzymujące  

się uchwała została podjęta.  

 

Głosowano w sprawie: 

określenia zasad nabywania, zbywania i obciążania nieruchomości Gminy Gołdap oraz ich wydzierżawienia  

lub wynajmowania na czas oznaczony dłuższy niż trzy lata lub na czas nieoznaczony ze zgłoszoną autopoprawką.  

 

Wyniki głosowania 

ZA:10, PRZECIW:1, WSTRZYMUJĘ SIĘ:4, BRAK GŁOSU:0, NIEOBECNI:0 

Wyniki imienne: 

ZA(10) 

Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk, Janina Pietrewicz,  

Anna Staroszczuk-Luto, Zofia Syperek, Monika Wałejko, Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

PRZECIW(1) 

Andrzej Tobolski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Wioletta Anuszkiewicz, Zbigniew Makarewicz, Zbigniew Mieruński, Marian Mioduszewski 

 

Uchwała Nr LXIII/461/2022 

/w załączeniu/ 

 

7) 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński zwrócił się do Kierownik Wydziału GPO Pani Beaty Kołakowskiej 

o przedstawienie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru 

położonego w Gołdapi między ulicami: Stadionową i Ustronie. 

Kierownik Wydziału GPO Pani Beata Kołakowska powiedziała, że  plan ukierunkowany jest  

na przeznaczenie podstawowe – zabudowę mieszkaniową wielorodzinną i usługi. Ruch ma się odbywać 

z ul. Stadionowej i Ustronie. Zabudowa mieszkaniowa wielorodzinna do 5 kondygnacji. Przewiduje się ciąg 

pieszy i pieszo rowerowy łączący ul. Stadionową z Ustronie.  

Wiceprzewodniczący Pan Zbigniew Mieruński powiedział, że jego zdaniem plan jest ułomny gdyż dotyczy 

znikomej części terenu, który docelowo mógłby być przeznaczony pod zadania które wyznacza zaproponowany 

plan zagospodarowania przestrzennego. Proponowane było, aby planem objąć teren pomiędzy ulicą Stadionową, 

Ustronie, rzeką a linią kolejową. Dałoby to wpływ na kształtowanie tego terenu ale oszczędziłoby wydatków, 

gdyż może się okazać, że ktoś na kolejnej części tartaku będzie chciał coś zbudować. Znów wtedy gmina będzie 

musiała ponosić koszty kolejnego planu zagospodarowania przestrzennego.  

 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poinformował jak głosowały poszczególne komisje.  

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono i w głosowaniu jawnym głosami 11 za, 4 wstrzymujące się uchwała 

została podjęta. 
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Głosowano w sprawie: 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego w Gołdapi między ulicami: 

Stadionową i Ustronie 

 

Wyniki głosowania 

ZA:11, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĘ SIĘ:4, BRAK GŁOSU:0, NIEOBECNI:0 

Wyniki imienne: 

ZA(11) 

Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk, Zbigniew Makarewicz,  

Janina Pietrewicz, Anna Staroszczuk-Luto, Zofia Syperek, Monika Wałejko, Józef Wawrzyn,  

Marek Zajączkowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Wioletta Anuszkiewicz, Zbigniew Mieruński, Marian Mioduszewski, Andrzej Tobolski 

 

Uchwała Nr LXIII/462/2022 

/w załączeniu/ 

8) 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński przedstawił projekt uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie 

ustalenia składu liczbowego komisji stałych Rady Miejskiej w Gołdapi w kadencji 2018-2023. 

 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński powiedział, że wpłynął wniosek radnej Anny Staroszczuk-Luto  

o chęć pracy w Komisji Rozwoju Obszarów Wiejskich Rady Miejskiej w Gołdapi oraz Komisji Oświaty, Kultury, 

Kultury Fizycznej, Turystyki. W związku z brakiem wolnych miejsc zasadnym jest rozszerzenie składu 

ilościowego w danych Komisjach. 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poinformował jak głosowały poszczególne komisje.  

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono i w głosowaniu jawnym głosami 14 za, 1 wstrzymującym się 

uchwała została podjęta. 

Głosowano w sprawie: 

zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia składu liczbowego komisji stałych Rady Miejskiej w Gołdapi  

w kadencji 2018-2023 

 

Wyniki głosowania 

ZA:14, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĘ SIĘ:1, BRAK GŁOSU:0, NIEOBECNI:0 

Wyniki imienne: 

ZA(14) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk,  

Zbigniew Makarewicz, Zbigniew Mieruński, Marian Mioduszewski, Janina Pietrewicz, Zofia Syperek,  

Andrzej Tobolski, Monika Wałejko, Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ(1) 

Anna Staroszczuk-Luto 

Uchwała Nr LXIII/463/2022 

/w załączeniu/ 

9) 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński przedstawił projekt uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie 

ustalenia składu osobowego Komisji Rozwoju Obszarów Wiejskich Rady Miejskiej w Gołdapi. 

 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński powiedział, że w związku z wnioskiem radnej Anny Staroszczuk-

Luto proponuje się podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia radnej jako członka Komisji. 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poddał pod głosowanie projekt uchwały zmieniająca uchwałę  

w sprawie ustalenia składu osobowego Komisji Rozwoju Obszarów Wiejskich Rady Miejskiej w Gołdapi 

W głosowaniu jawnym głosami 15 za uchwała została podjęta. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia składu osobowego Komisji Rozwoju Obszarów Wiejskich Rady 

Miejskiej w Gołdapi  

Wyniki głosowania 

ZA:15, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĘ SIĘ:0, BRAK GŁOSU:0, NIEOBECNI:0 
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Wyniki imienne: 

ZA(15) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk,  

Zbigniew Makarewicz, Zbigniew Mieruński, Marian Mioduszewski, Janina Pietrewicz, Anna Staroszczuk-Luto, 

Zofia Syperek, Andrzej Tobolski, Monika Wałejko, Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

Uchwała Nr LXIII/464/2022 

/w załączeniu/ 

10) 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński przedstawił projekt uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie 

ustalenia składu osobowego Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Turystyki Rady Miejskiej w Gołdapi.  

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński powiedział, że w związku z wnioskiem radnej Anny Staroszczuk-

Luto proponuje się podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia radnej jako członka Komisji. 

 

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono i w głosowaniu jawnym głosami 15 za uchwała została podjęta. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia składu osobowego Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, 

Turystyki Rady Miejskiej w Gołdapi 

 

Wyniki głosowania 

ZA:15, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĘ SIĘ:0, BRAK GŁOSU:0, NIEOBECNI:0 

Wyniki imienne: 

ZA(15) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk,  

Zbigniew Makarewicz, Zbigniew Mieruński, Marian Mioduszewski, Janina Pietrewicz, Anna Staroszczuk-Luto, 

Zofia Syperek, Andrzej Tobolski, Monika Wałejko, Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

Uchwała Nr LXIII/465/2022 

/w załączeniu/ 

11) 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński przedstawił projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy 

Komisji Rady Miejskiej w Gołdapi na 2023 rok. 

 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński omówił projekt uchwały. 

 

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono i w głosowaniu jawnym głosami 14 za, 1 wstrzymującym się 

uchwała została podjęta. 

Głosowano w sprawie: 

zatwierdzenia planów pracy Komisji Rady Miejskiej w Gołdapi na 2023 rok ze zgłoszoną poprawką  

Wyniki głosowania 

ZA:14, PRZECIW:0,WSTRZYMUJĘ SIĘ:1, BRAK GŁOSU:0, NIEOBECNI:0 

Wyniki imienne: 

ZA(14) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk,  

Zbigniew Makarewicz, Zbigniew Mieruński, Marian Mioduszewski, Janina Pietrewicz, Anna Staroszczuk-Luto, 

Zofia Syperek, Monika Wałejko, Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Andrzej Tobolski 

Uchwała Nr LXIII/466/2022 

/w załączeniu/ 

12) 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński zwrócił się do Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków  

i Petycji Pana Zbigniewa Makarewicza o przedstawienie projektu uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie 

rozpatrzenia wniosku z dnia 4 listopada 2022 r. (dot. uwag mieszkańców). 

Wiceprzewodniczący Pan Zbigniew Mieruński opuścił posiedzenie – godz. 15:45 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Pan Zbigniew Makarewicz przedstawił stanowisko 

Komisji w którym uznała Radę Miejską za niewłaściwą do rozpatrzenia wniosku z dnia 
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4 listopada 2022 r. w sprawie uwag mieszkańców Gołdapi, z przyczyn podanych w uzasadnieniu 

stanowiącym załącznik do uchwały, i postanawia przekazać przedmiotowy wniosek w zakresie: 

1) wykonania oświetlenia w postaci latarni ulicznej (lampy solarnej) doświetlającej przejście dla pieszych, 

znajdujące się na ulicy Paderewskiego przy skrzyżowaniu z ulicą Emilii Plater – Zarządowi Dróg Wojewódzkich 

w Olsztynie (Rejon Olecko), 

2) w ramach inwestycji polegającej na wymianie nawierzchni przy budynkach Armii Krajowej 34 i 36, 

wymianę oświetlenia na latarnie ledowe – Burmistrzowi Gołdapi, 

3) wymiany studzienki deszczowej znajdującej się przy skrzyżowaniu drogi dojazdowej prowadzącej  

od budynku Armii Krajowej 34 do głównej ulicy Armii Krajowej - Zarządowi Dróg Powiatowych w Gołdapi, 

4) rozważenia możliwości dopuszczenia ruchu pieszego na odcinku ścieżki rowerowej Green Velo  

od ul. Lipowej do ul. Kolejowej w Gołdapi – Burmistrzowi Gołdapi. 

Wiceprzewodniczący Pan Zbigniew Mieruński wrócił na posiedzenie – godz. 15:51 

 

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono i w głosowaniu jawnym głosami 15 za uchwała została podjęta. 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia wniosku z dnia 4 listopada 2022 r.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk, 

Zbigniew Makarewicz, Zbigniew Mieruński, Marian Mioduszewski, Janina Pietrewicz, Anna Staroszczuk-

Luto, Zofia Syperek, Andrzej Tobolski, Monika Wałejko, Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

Uchwała Nr LXIII/467/2022 

/w załączeniu/ 

 

13) 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński zwrócił się do Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków  

i Petycji Pana Zbigniewa Makarewicza o przedstawienie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku  

z dnia 4 listopada 2022 r. (dot. Gołdapskiej Strugi). 

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Pan Zbigniew Makarewicz przedstawił stanowisko 

Komisji o rozpatrzeniu wniosku z dnia4 listopada 2022 r. w sprawie uchylenia uchwały Nr XXVIII/237/2020 

Rady Miejskiej w Gołdapi z dnia 27 października 2020 r. w sprawie zespołu przyrodniczo-krajobrazowego 

Gołdapska Struga uznaje wniosek za bezzasadny. 

 

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono i w głosowaniu jawnym głosami 14 za, 1 przeciw uchwała została 

podjęta. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia wniosku z dnia 4 listopada 2022 r.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk,  

Zbigniew Makarewicz, Zbigniew Mieruński, Marian Mioduszewski, Anna Staroszczuk-Luto, Zofia Syperek, 

Andrzej Tobolski, Monika Wałejko, Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

PRZECIW (1) 

Janina Pietrewicz 

Uchwała Nr LXIII/468/2022 

/w załączeniu/ 

14) Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński zwrócił się do Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków  

i Petycji Pana Zbigniewa Makarewicza o przedstawienie projektu uchwały w sprawie pozostawienia petycji z 

dnia 1 listopada 2022 r. bez rozpatrzenia. 
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Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Pan Zbigniew Makarewicz przedstawił stanowisko 

Komisji wg którego Rada Miejska w Gołdapi, pozostawia petycję z dnia 1 listopada 2022 r. w sprawie 

uroczystego uczczenia 100. Rocznicy uchwalenia pierwszej – Polskiej Republikańskiej Konstytucji (Konstytucji 

Marcowej) z 1921/22, bez rozpatrzenia. 

 

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono i w głosowaniu jawnym głosami 15 za uchwała została podjęta. 

Głosowano w sprawie: 

pozostawienia petycji z dnia 1 listopada 2022 r. bez rozpatrzenia 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk, 

Zbigniew Makarewicz, Zbigniew Mieruński, Marian Mioduszewski, Janina Pietrewicz, Anna Staroszczuk-

Luto, Zofia Syperek, Andrzej Tobolski, Monika Wałejko, Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

Uchwała Nr LXIII/469/2022 

/w załączeniu/ 

 

15) 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński zwrócił się do Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków  

i Petycji Pana Zbigniewa Makarewicza o przedstawienie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia podania z dnia 

22 listopada 2022 r. 

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Pan Zbigniew Makarewicz przedstawił stanowisko 

Komisji uznające Radę Miejską  w Gołdapi za niewłaściwą do rozpatrzenia podania z dnia 22 listopada 2022 r. 

w sprawie przydzielania lokalu mieszkalnego i postanawia przekazać podanie organowi właściwemu  

tj. Burmistrzowi Gołdapi. 

 

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono i w głosowaniu jawnym głosami 15 za uchwała została podjęta. 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia podania z dnia 22 listopada 2022 r. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk, 

Zbigniew Makarewicz, Zbigniew Mieruński, Marian Mioduszewski, Janina Pietrewicz, Anna Staroszczuk-

Luto, Zofia Syperek, Andrzej Tobolski, Monika Wałejko, Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

Uchwała Nr LXIII/470/2022 

/w załączeniu/ 

 

Do pkt 7 

Kierownik Wydziału OSS Pani Anna Podciborska przedstawiła informację o realizacji zadań oświatowych  

w Gminie Gołdap.  

 

Do pkt 8 

Sekretarz Gminy Pani Anna Rawinis przedstawiła informację Burmistrza Gołdapi dotyczącą oświadczeń 

majątkowych pracowników Urzędu Miejskiego w Gołdapi oraz kierowników i pracowników jednostek 

organizacyjnych Gminy Gołdap za 2021 rok – uzupełnienie.  

 

 Do pkt 9 

Radny Pan Andrzej Tobolski złożył interpelację w sprawie wypracowania kompromisu z poprzednimi 

wykonawcami Zakładu Przyrodoleczniczego. 



 

16 
 

Do pkt 10 

Radna Pani Wioletta Anuszkiewicz oraz wiceprzewodniczący Zbigniew Mieruński złożyli zapytanie w 

sprawie wypowiedzi Burmistrza Gołdapi podczas posiedzenia Rady Miejskiej w Gołdapi Sesja nr LXI w dniu  

25.10.2022 r.   

Radny Pan Andrzej Tobolski zapytał, czy burmistrz wyciągnął jakieś konsekwencje wobec wymienionych 

pracowników urzędu wymienionych w raporcie CBA dotyczącego Zakładu Przyrodoleczniczego. Powiedział,  

że nauczycielom prawdopodobnie nie wypłaca się dodatku motywacyjnego. Zapytał, czy może burmistrz obniżyć 

wynagrodzenie rocznie o 50 000,00 zł zgodnie z deklaracjami wyborczymi. 

/brak wpływu na piśmie/ 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński powiedział, że pytania radnego nie spełniają wymogów 

formalnych. Dodał, że tego typu pytania radny może odczytać w wolnych wnioskach. 

Radna Teresa Dzienis opuściła posiedzenie – godz. 16:04 

Radny Marek Zajączkowski opuścił posiedzenie – godz. 16:04 

Radna Monika Wałejko opuściła posiedzenie – godz. 16:05 

Radna Wioletta Anuszkiewicz opuściła posiedzenie – godz. 16:04 

Do pkt 11 

Radna Wioletta Anuszkiewicz opuściła posiedzenie – godz. 16:07 

Wiceprzewodniczący Pan Zbigniew Mieruński powiedział, że na osiedlu podlasie jest wyłączane oświetlenie 

o godz. 22:00. Zwrócił się w imieniu mieszkańców o późniejsze wyłączenie oświetlenia celem poprawy 

bezpieczeństwa powrotu z pracy.  

Do pkt 12 

Radny Pan Andrzej Tobolski powiedział, że złożył wniosek w trybie ustawy o samorządzie gminnym i dostał 

odpowiedź o doprecyzowanie podstawy prawnej na jakiej radny domaga się informacji. Złożył wniosek o 

ukaranie dyscyplinarnie sekretarz Annę Rawinis i obniżyć jej wynagrodzenie. 

Radna Pani Janina Pietrewicz powiedziała, że komisja została poinformowana o inwentaryzacji sprzętu 

sołectwa Babki i o przeprowadzonej w związku z tym procedurze. 

Radna Pani Wioletta Anuszkiewicz odczytała wniosek podpisany przez wszystkich radnych o przyłączeniu 

się do kampanii „Generatory nadziei” – przekazanie generatorów mieszkańcom Ukrainy. 

Do pkt 13 

Po wyczerpaniu porządku Przewodniczący Rady Pan Wojciech Hołdyński dokonał zamknięcia LXIII sesji 

Rady Miejskiej w Gołdapi.  

 

                                  Przewodniczący Rady Miejskiej 

                                                                                                                  

 

 Wojciech Hołdyński  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokołowała: Katarzyna Krusznis 


